Quiz for Unit 6

练习一. 词汇与辨析
1. A house with a dangerous gas _______ can be broken into immediately.

A. leak B. split C. mess D. crack

2. The European Union countries were once worried that they would not have _______ supplies of petroleum.

A. proficient B. efficient C. potential D. sufficient

3. I suffered from mental _______ because of stress from my job.

A. damage B. release C. relief D. fatigue

4. It is hard to tell whether we are going to have a boom in the economy or _______.

A. submission B. concession C. recession D. transmission

5. Most people tend to think they are so efficient at their job that they are _______.

A. irreversible B. irreplaceable C. immovable D. inaccessible

6. The British Queen is the _______of German President.

A. equivalent B. opponent C. counterpart D. rival

7. She speaks with a strong eastern _______, making it difficult for westerners to understand her.

A. tone B. accent C. language D. dialect

8. To impress a future employer, one should dress neatly, be _______, and show interest in the job.

A. swift B. instant C. timely D. punctual9. When she _______ across the table for the butter. She knocked down a bottle of wine.

A. sheltered B. stretched C. straddled D. strode

10. Don’t talk like that to your mother, or to anyone else _______.

A. in fine form B. first of all C. in the flesh D. for that matter

练习二 阅读理解
Questions 11 to 15 are based on the following passage.

Design of all the new tools and implements is based on careful experiments with electronic instruments. First, a human“guinea pig” is tested using a regular tool. Measurements are taken of the amount of work done, and the buildup of heat in the body. Twisted joints and stretched muscles can not perform as well, it has been found, as joints and muscles in their normal positions. The same person is then tested again, using a tool designed according to the suggestions made by Dr. Tichauer. All these tests have shown the great improvement of the new designs over the old.

One of the electronic instruments used by Dr. Tichauer, the myograph (肌动记器), makes visible through electrical signals the work done by human muscle.

Another machine measures any dangerous features of tools, thus proving information upon which to base a new design. One conclusion of tests made with this machine is that a tripod stepladder is more stable and safer to use than one with four legs.

This work has attracted the attention of efficiency experts and time-and-motion-study engineer, but its value goes far beyond that. Dr. Tichauer’s first thought is for the health of the tool user. With the repeated use of the same tool all day long on production lines and in other jobs, even light manual work can put a heavy stress on one small area of the body. In time, such stress can cause a disabling disease. Furthermore, muscle fatigue is a serious safety hazard. Efficiency is the by-product of comfort, Dr. Tichauer believes, and his new designs for traditional tools have proved his point.

11. What are involved in the design of a new tool according to the passage?

A. Electronic instruments and a regular tool.

B. A human “guinea pig” and a regular tool.

C. Electronic instruments and a human “guinea pig”.

D. Electronic instruments, a human “guinea pig” and a regular tool.

12. From the passage we know that joints and muscles perform best when _______.

A. they are twisted and stretched

B. they are in their normal positions

C. they are tested with a human “guinea pig”

D. they are tested with electronic instruments

13. A “myograph” (Para. 2, line 1) is an electronic instrument that _______.

A. is able to design new tools

B. measures the amount of energy used

C. enables people to see the muscular movements

D. visualizes electrical signals

14. It can be inferred from the passage that _______.

A. a stepladder used to have four legs

B. it is dangerous to use toolsC. a tripod is safer in a tool design

D. workers are safer on production lines

15. Dr. Tichauer started his experiments initially to _______.

A. improve efficiency

B. increase production

C. reduce work load

D. improve comfort

Questions 16 to 20 are based on the following passage:

More and more, the operations of our businesses, governments, and financial institutions are controlled by information that exists only inside computer memories. Anyone clever enough to modify this information for his own purposes can reap big reward. Even worse, a number of people who have done this and been caught at it have managed to get away without punishment.

It’s easy for computer crimes to go undetected if no one checks up on what the computer is doing. But even if the crime is detected, the criminal may walk away not only unpunished but with a glowing recommendation from his former employers.

Of course, we have no statistics on crimes that go undetected. But it’s disturbing to note how many of the crimes we do know about were detected by accident, not by systematic inspections or other security procedures. The computer criminals who have been caught may have been the victims of uncommonly bad luck.

Unlike other lawbreakers, who must leave the country, commit suicide, or go to jail, computer criminals sometimes escape punishment, demanding not only that they not be charged but that they be given good recommendations and perhaps other benefits. All too often, their demands have been met.

Why? Because company executives are afraid of the bad publicity that would result if the public found out that their computer had been misused. They hesitate at the thought of a criminal boasting in open court of how he juggled (诈骗) the most confidential (保密) records right under the noses of the company’s executives, accountants, and security staff. And so another computer criminal departs with just the recommendations he needs to continue his crimes elsewhere.

16. It can be concluded from the passage that _______.

A. it is still impossible to detect computer crimes today

B. people commit computer crimes at the request of their company

C. computer criminals escape punishment because they can’t be detected

D. computer crimes are the most serious problem in the operation of financial institutions

17. It is implied in the third paragraph that _______.

A. most computer criminals who are caught blame their bad luck

B. the rapid increase of computer crimes is a troublesome problem

C. most computer criminals are smart enough to cover up their crimes

D. many more computer crimes go undetected that are discovered

18. Which of the following statements is mentioned in the passage?

A. A strict law against computer crimes must be enforced

B. Companies usually hesitate to uncover computer crimes to protect their reputation

C. Companies will guard against computer crimes to protect their reputation

D. Companies need to impose restrictions on confidential information19. What may happen to computer criminals once they are caught?

A. With a bad reputation they can hardly find another job.

B. They may walk away and easily find another job.

C. They will be denied access to confidential records

D. They must leave the country to go to jail.

20. The passage is mainly about _______.

A. why computer criminals are often able to escape punishment

B. why computer crimes are difficult to detect by systematic inspections

C. how computer criminals mange to get good recommendations from their former employers

D. why computer crimes can’t be eliminated

练习三 完形填空：
Methods of studying vary; what works 21 for some students doesn’t work at all for others. The only thing you can do is experiment 22 you find a system that does work for you. But two things are sure: 23 else can do your studying for you, and unless you do find a system that works, you won’t although college. Meantime, there are a few rules that 24 for everybody. The hint is “don’t get 25 ”.

The problem of studying, 26 enough to start with, becomes almost 27 when you are trying to do 28 in one weekend.

29 the fastest readers have trouble 30 that. And if you are behind in written work that must be 31 ,

the teacher who accepts it 32 late will probably not give you good credit. Perhaps he may not accept it 33 . Getting behind in one class because you are spending so much time on another is really no 34 . Feeling pretty virtuous about the seven hours you‘ spend on chemistry won’t 35 one bit if the history teacher pops a quiz. And many freshmen do get into trouble by spending too much time on one class at the 36 of the others, either because they like one class much better or because they find it so much harder that they think, they should 37 all their time to it. 38 the reason, going the whole work for one class and neglecting the rest of them is a mistake, if you face this 39 , begin with the shortest and easiest 40 . Get them out of the way and then go to the more difficult, time consuming work.

21. A. good B. easily C. sufficiently D. well

22. A. until B. after C. while D. so

23. A. somebody B. nobody C. everybody D. anybody

24. A. follow B. go C. operate D. work

25. A. behind B. after C. slow D. later

26. A. hardly B. unpleasant C. hard D. heavy

27. A. improbable B. necessary C. impossible D. inevitable

28. A. three week’s work B. three weeks’ works

C. three weeks’ work D. three week’s works

29. A. Even B. Almost C. If D. With

30. A. to do B. doing C. at doing D. with doing

31. A. turned in B. tuned up C. turned out D. given in

32. A. very B. quite C. such D. that

33. A. anyway B. either C. at all D. too

34. A. solution B. method C. answer D. excuse
35. A. help B. encourage C. assist D. improve

36. A. expense B. pay C. debt D. charge

37. A. devote B. put C. spend D. take

38. A. Whichever B. Whatever C. However D. Wherever

39. A. attraction B. decision C. temptation D. dilemma

40. A. arrangements B. way C. assignments D. class

练习四：汉译英
1. 经反复研究，我们发现无计可施。
2. 把我的钱拿走，饶我一命吧!

3. 我实在弄不明白她为什么这样。
4. 这么多的新主意!多得我一下子吸收不了。
5. 下暴风雨时人们躲在商店门口避雨。
Key to Quiz for Unit 6

练习一：
1-5 ADDCB 6-10 CBDBD

·1. A. 句意：发生危险气体泄漏的房子可以立刻强行进入；leak 指气体等的泄漏；split 裂成两半；crack 裂缝( 固体物质)；mess 一团糟
2. D. 句意：欧盟国家曾担心无法获得足够的石油供给； sufficient 足够的，充分的；proficient 熟练的，精通的；efficient 有效率的；potential 潜在的
3. D. 句意：由于工作的压力，我遭受了精神上的疲劳之苦；damage 损害，伤害；release 释放; relief 免除，救济；fatigue 疲劳，乏力
4. C. 句意：很难说，我们是在进入经济繁荣期还是经济萧条期；submission 服从，投降；concession 让步，妥协；recession 不景气，萧条; transmission 拨放，传播。
5. B.句意：多数人都会认为他们的工作是如此有效以至于他们是无法取代的；irreversible不能反转的；irreplaceable无可取代的；immovable 无法移动的；inaccessible 无法接近的，不能进入的。
6. C. 句意：英国女王在德国差不多相当于总统; counterpart 相当的人或物；rival 对手，敌手；opponent 对手，反对者 equivalent 等价物
7. B. 句意：她说话有很浓的东方口音，西方人很难听懂。详见词汇充电部分accent 的解析
8. D. 句意：要给将来的雇主留下好印象，就应该衣着整洁，准时，并表现出对工作的兴趣; swift 敏捷的，迅速的；instant 即刻的，立即的；timely 及时地，适时地；punctual 准时地
9. B.句意：当她探身去取餐桌上的黄油时，她碰翻了一瓶酒； stretch伸展; shelter 庇护 stride大步行走 straddle跨骑。
10. D. 句意：不要和你的妈妈那样讲话，其实跟谁也不要那样; for that matter 就此事而言；first of all 首先；in fine form 心情很好，状况很好；in the flesh 活生生的，自如的
练习二
11-15 DBCAD 16-20 DDBBD

11. D) 由第一段的前两句综合所有的细节。
12. B) 见第一段的第四句。
13. C) 本题考察利用上下文理解生词的能力。单词myograph所在的第二段说，这种仪器make visible through electrical signals the work done by human muscle，与C) 基本是同样的意思。
14. A) 由第三段的第一句中的“...a new design”可知，第二句中提到的a tripod ladder 是a new design，相比之下，四条腿的梯子就是an old design 了，也就是说，过去的stepladder 是四条腿的。
15. D) 本题考察寻找细节。线索位于倒数第二段的第二句话。句子中的“Dr. Tichauer’s first thought”对应于题干中的initially，后面的句子都是说明为了舒适；本题的另一线索是最后一段的第一句，Efficiency is the by-product of comfort，由此可知，Dr. Tichauer 最初关心的是comfort。
Passage Two

16. D) 本题主要由第一段的内容推理出来，同时兼用排除法。由第二段的前两句话，可知计算机犯罪并非不能查出来，所以A)、C) 不对；由第一段的第二句中“for his own purposes”可以排除B)。
17. D) 第三段主要讲的是我们还不知道有多少计算机犯罪未被发现，第二、三两句说那些被发现了的都是偶然的，是他们的运气不好，显然，没被发现的要比已被发现的数量要多得多。
18. B) 本题表面要求寻找细节，但实际仍是一道推断题，考察考生对最后两段的理解。为什么计算机犯罪会逃脱惩罚呢?最后一段的前两句说得很明白，是因为公司的经理们害怕the bad publicity，即是bad reputation之意，所以他们会在揭示计算机犯罪时犹豫。
19. B) 文章有三处都提到了这个问题的答案，它们分别是第一段的最后一句、第二段的第二句、第四段。最直接的线索是第二段的第二句。
20. D) 这是一道难度较大的主旨题。答案A) 和D) 很相似，文章的很多地方也都讲的是computer criminals escape punishment，但这是表面的，正是因为他们容易逃脱惩罚，所以文章最后一句说他们可以到一个新地方继续从事犯罪活动，其结果自然是计算机犯罪消除不了，因此本题选项D) 更佳。
21. D) well 是副词，good 是形容词，所以A) 不可。与后面相比较的doesn’t work at all 相关的是，此处B)、C) 形成不了关联。
22. A) 此句的意思是你一直进行尝试，直到找到适合自己的学习方法。因而此处的连词要表达“直到”的意思。
23. B) 线索是空格后的else，两个词连起来表示“( 除了你自己)，别的任何人都不能……”。
24. D) work 常用于抽象的意义，表示起作用的意思。请参照第一句中的动词。
25. A) get (fall, be) behind 等都表示落后的意思，根据上下文，显然是说，我们在学习上是不要落后。
26. C) 此处要求填一个形容词，A) 可排除。又根据上下文，可以理解出这句话的意思应该是：学习这个困
难，一开始的时候是非常难的，而当你想在一周内完成三周的事情时则变得几乎是不可能的。这时谈的
是难度的问题，因此选其它的答案是不合适的。如果直接解此题有困难，可以先做后面的题。
27. C) 根据从句中的意思来判断本题的答案。不管78选哪个答案，我们都知道要是在一周内做三周的事，毫
无疑问，应当说这是几乎不可能的。
28. C) 表面考的是所有格的用法，实际上考的是名词的数。三周肯定是复数，week 必须是复数形式；work

是不可数名词。答案就一目了然了。
29. A) 本题考查的是篇章词汇。解题也有两种方法。第一种方法从篇章的角度着手，承接上面一段，说的
是学习的困难，在这里显然是说“即使”是读得最快的人也有困难，选A) 顺理成章。第二种方法从句
法着手。这是一个简单句，显然不能填连词和介词，C)、D) 明显错误。单就本句来说，选almost 也是
不行的。
30. B) have trouble 后要求接动名词。
31. A) turn in 的意思是“交上去，上交”，其它的选项是：turn up 出现， turn out 出来；结果是，given in

让步。
32. D) 此处表示“过晚”之意，用too。
33. C) 还记得常说的not ...at all 吗?

34. D) 这一句及其下一句是说因为你在别的课上花的时间太多而在另一课上落后，前者不是后者的理由。所
以此处要选表示“借口、理由”意思的词，即是excuse。
35. A) 表示笼统的“有用”的动词是help。
36. A) at the expense of 的意思是“以……为代价”。
37. A) 注意后面的介词to，所以这是一个固定搭配。
38. B) 想一想“What is the reason that ...”这个句型吧。
39. C) 前面所说的明显是一种诱惑，所以要选temptation。
40. C) 前面说的是上什么课的事，所以选class。
练习四
1. After much deliberation, we found that nothing could be done.

2. Take my money but spare my life!

3. I’ve never really understood what makes her tick.

4. So many new ideas! It’s all rather too much for me to absorb all at once.

5. In the storm people were sheltering from the rain in the doors of the shops.
